
Fra: Tanja Smeding <tanja.smeding@trimtrening.no> 
Sendt: tirsdag 22. mai 2018 15.40 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Emne: SV: Leiaropplæring 
 
Hei, 
Synnøve Ramsvik er styremedlem i boccia gruppen og trener  og lagleder. Hun møter opp å trene 
med de hver mandag og er med på seriekamper på lørdager.  
Hun har vært ny og har begynt som trener for to år siden og har vært en trofast trener. Boccia 
gruppen trenger flere som henne.   
Det er et styrevedtak på om å utdanne våre trenere innenfor idrettskretsen sine 
utdanningsmuligheter for denne målgruppen. Dette er en av tiltakene. 
Hun videre informere oss andre trenere og lagledere om lederkurs. Jeg kunne ikke stille den helgen 
og det er målet også at jeg trekker meg langsomt ut av laget som lagleder for å starte opp med nye 
tiltak innenfor boccia og andre integreringstiltak for funksjonshemmede. 
 
Mvh, 
Tanja Resink 
Formann boccia gruppen, Manger idrettslag 
 

Fra: Bente Kopperdal Hervik [mailto:bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no]  
Sendt: 22. mai 2018 13:18 

Til: 'tanja.smeding@trimtrening.no' 

Emne: Leiaropplæring 

 
Hei,  
 
Eg held på å svara på søknaden om tilskot til leiaropplæring. Det går ikkje fram av søknaden kva rolle 
Synnøve Ramsvik har i boccia-gruppa, og dermed ikkje kva tilbakeføringsverdi dette har for 
laget.  Viser til retningslinene der det står at «Det kan gjevast støtte til lag og organisasjonar til å 
dekka utgifter til relevante kurs for leiarar, styremedlemer, trenarar og instruktørar i laget. Med 
relevante kurs meiner ein at kurset skal ha tilbakeføringsverdi til laget.» 
 
Beklager at det har tatt så lang tid å handsama søknaden!  
 
Med venleg helsing 
Bente Kopperdal Hervik 
Rådgjevar kultur 
Radøy kommune 
Tlf. 56 34 90 12 
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